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Tømmerby Menighedsråd  

Menighedsrådsmøde 

Onsdag d. 6. marts 2024  

Til stede: AGS, JV, SB, LO, PJ, VS 

Afbud: JBH 

Punkt  Behandling  Opfølgning 

1  Underskrive referat / 
tilføjelse til dagsorden 

Referater underskrevet,  

Julius sørger for kopi af underskrevne referater til 
opslagstavlen i kirken. 
Kalkning af kirken – beslutningspunkt tilføjet dagsordenen 

 

2 Siden sidst • Gravsten i Lapidariet er fjernet 

• Der ar været besigtigelse af klokke / klokketårn p 
automatisk ringning. Punkt til næste MR møde till 
beslutning. 

 

3 Godkendelse af 
regnskab 2023 

• Regnskabet er blevet tilsendt, samt mail med 
forklaringer til årsregnskabet. 

• Manglede tilstedeværelse af revisor, derfor ikke 
godtaget. 

• Møde omkring dette d. 14. marts kl. 13 i 
konfirmandstuen. Jørgen giver Frank besked. 

 

4 Årshjul • Hver især finder emner til næste gang. Disse kan så 
tilføjes til ”Årshjul til menighedsrådenes budget, 
regnskab og revision. 

• Emner: Præstegårdssyn, Kirkesyn hvert år, 
Regnskabsaflæggelse m revisor, budgetlægning  

• Palle har lavet fint Årshjul omkring opgaver  i Kirke / 
kirkegård 

 

5 Menighedsrådsvalg 
2024 

• Vi skal ud at finde nogle der vil stille op. Der er flere 
der ikke fortsætter.  

• Husk 23 april annonceres opstillingsmøde 14. maj 
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Kirkegårdsplan, 
opfølgning 
  

• Stenene der skulle fjernes, er væk. Der er kørt meget 
op i området, afventer der bliver mere tørt inden der 
kan gøres yderligere. 

• Det bliver en langvarig proces, Palle er i øjeblikket i 
gang med at finde plads til 7 af stenene der skal 
placeres. Det skal passes sammen med de personer der 
skal hjælpe ude fra. 

 
 
 
 
 
  

7 Pærer i lysekronen • Afventer deltagelse af Julius  

8 Orgelpiber- renoveres 2024 • Der er afsat 56.000 kr til dette. Jørgen kontakter Irene 
for at få det sat i gang 

 

9 Debataften i Vestervig 2. 
april 

• Ser spændende ud. Man kan evt sætte en føler ud for 
samkørsel 

 

10 Kalkning af kirken • Søren fremlagde hvad han havde undersøgt omkring 
kalkning af kirken. Der skal sprøjtes for alger 3 uger før 
kalkning, evt. få det passet sammen md præstegården 
for at minimere kørepenge. Efter dette skal 
kalkningstjenestens kalkningsregulativ følges.  

• Det blev besluttet at sætte i gang. 

 

Evt Automatisering af ringning • Søren fremlagde resultatet af undersøgelsen for os. 
Tages op på næste møde omkring beslutning – hvad gør 
vi. 

 

11 Personale • Lukket punkt  

 Punkter til næste 
dagsorden 

• Pærer i lysekrone 

• Beslutning ang automatisk ringning 

• Emner til Årshjul 

• Valg – emner til MR 

 

 

 

Referent Lillian 


